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П Р О Т О К О Л 
№ 39 

от заседание, състояло се на  16.07.2009 г. 
 
ПРИСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева,   Георги Стоименов,  доц. д-р Маргарита 
Пешева, Мария Стефанова,  Милен Вълков.                 
ОТСЪСТВАЛИ:. Анюта Асенова,  Бойчо  Кулински, Мая Вапцарова,  доц.  д-р 
Райна Николова. 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Приемане на решения за класиране на кандидатите, заедно с мотивите в 
проведените конкурси за радиодейност в гр. Разград. Докладва Емилия Станева. 

2. Докладна записка от дирекция Лицензиране и регистриране. Докладва Емилия 
Станева. 

3. Приемане на доклад на дирекция Мониторинг относно усилено наблюдение на 
радио и телевизионни оператори по време на  кампанията  за избор на народни 
представители. Докладва Румян Петров..   

4. Докладна записка от доц. Райна Николова, член на СЕМ относно прилагане на 
разпоредбите на чл.32, ал.1,т.7 и чл. 39, ал.2 от ЗРТ. 

5. Докладна записка от дирекция Правни дейности относно актове за установени 
административни нарушения. Докладва Калина Чавдарова. 

6. Докладна записка от Офелия Киркорян относно някои нарушения на ЗРТ в  
клипове на партии и коалиции от кампанията за избор на народни представители. 

7.  Писмено становище на ръководството на БНТ по повод писмото на 
продуцентите от „Синемак” ООД. Докладва доц. Маргарита Пешева. 

8. Гласуване на протоколно решение за изплащане на хонорари на техническите 
секретари на експертните комисии в конкурсите за радиодейност за градовете 
Разград и Търговище. Докладва доц. Маргарита Пешева. 

9. Докладна записка от Цветана Дончева относно 30-то редовно  заседание на 
ЕПРА,  което ще се проведе на 15 и 16 октомври 2009г. в гр. Дрезден, Германия. 

10. Гласуване на протоколно решение за изплащане на хонорар за превод на 
документи за бюлетина на СЕМ. Докладва Цветана Дончева. 

11. Докладна записка от Пламен Суруджийски относно двумесечно предизвестие 
за прекратяване на договора с фирма „Василка”. 
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12. Молба от г-н Сашо Диков, представител на „Елит медиа България” ООД с 
молба за провеждане на работна среща с оторизирани представители на 
Български футболен съюз, представители на организациите, които са придобили 
правата за излъчване на българското футболно първенство- „ПРО ТВ” и 
телевизия „Ринг” и представител на „Канал 3” за обсъждане на прилагането на 
§1, т.22 от ДР на ЗРТ. Докладва доц. Маргарита Пешева. Предложение:  22 юли 
(сряда) от 11.00ч.- възможна дата за среща. 

13. Гласуване на протоколно решение относно предоставяне на служебен 
автомобил на Регионален център, гр. Бургас. Докладва доц. Маргарита Пешева. 

14. Разглеждане на оферти за застраховки на служебни автомобили Докладва 
Мариана Андреева. 

15. Приемане на график за ползване на отпуските от членовете на СЕМ. 

Начало на заседанието  11,00 часа, водено от Маргарита Пешева, председател на  
СЕМ,  гл. експерт протоколист – Михаела Йоргова  

Маргарита Пешева откри заседанието и предложи за обсъждане дневния ред. 
Предложи т. 4 докладна записка от доц. Райна Николова относно прилагането на 
разпоредбите на чл. 32, ал. 1, т. 7 и чл. 39, ал. 2 от ЗРТ да бъдат разгледани в по-
пълен състав предвид важността на този професионален въпрос. Предлага 
докладните от дирекция „Правни дейности” относно АУАН също да бъдат 
разгледани в по-пълен състав Предложи също и т.  6  и т. 7  да отпаднат за 
следващото заседание. Предложи още СЕМ да гласува протоколно решение за  
изплащане на възнаграждение на Ирена Христова за свалената фонограма от 
дискусията „Враждебната реч и език на омразата в електронните медии”. 

СЕМ прие направените предложения и гласува с 5 гласа „за” дневния ред на 
заседанието с промените.  

ПО ТОЧКА „ПЪРВА”: 

Маргарита Пешева предложи на вниманието на СЕМ проекти на решения за 
проведените конкурси в гр. Разград за честотите 106.0 MHz и 106.9 MHz. Внесе 
пояснения по изготвянето на мотивите в решенията и предложи на Съвета, предвид 
изключителната важност на приемането на решенията с принадлежащите им 
мотиви, тези мотиви и двете решения да бъдат разгледани като т. „първа” отново на 
заседанието на 21.07.2009 г. (вторник). Смята, че е редно целият Съвет отново да ги 
разгледа. Редактирала е двете решения  и отбеляза, че е получила съгласието и 
одобрението на двамата председатели на експертните комисии – Анна Хаджиева и 
Георги Стоименов. Очаква изказвания – ако има бележки по мотивите. Обясни, че 
при писането на мотивите е изхождала от всички основни критериални признаци, 
по които са оценявани конкурсните документи на  всеки отделен кандидат. 
Отбеляза още, че е вложила най-големи усилия при кандидата, който печели 
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първото място. Предлага на това заседание да се мине през първо четене на 
мотивите и на заседанието на 21.07.2009 г. Съветът окончателно да ги приеме. 
 Проекти на решения с мотиви, изготвени от председателя на СЕМ и председателите на експертните 
комисии. участвали в конкурсите за радиодейност за град Разград – честоти – 106.0 и 106.9 MHz - 
СЕМ разгледа  проектите на решенията и ще ги приеме на заседанието на  21.07.2009 г. 
(вторник – в т. „първа” от дневния ред). 

ПО ТОЧКА „ВТОРА”: 

По докладна записка от Е. Станева изх. № 30-04-29/15.07.2009 г.) СЕМ взе 
решения, както следва: 

І., Проекти на решения с мотиви, изготвени от председателя на СЕМ и 
председателите на експертните комисии. участвали в конкурсите за радиодейност 
за град Разград – честоти – 106.0 и 106.9 MHz - СЕМ разгледа  проектите на 
решенията и ще ги приеме на заседанието на  21.07.2009 г. (вторник – в т. 
„първа” от дневния ред). 
ІІ.Относно постъпило уведомително писмо от „БАЛКАН БЪЛГАРСКА 
ТЕЛЕВИЗИЯ” ЕАД /19-00-335 от 06.07.2009 г./ за настъпили изменения в 
представителството на дружеството - СЕМ постанови решение с 5 гласа „за”, по 
силата на което: 
1. Следва да бъдат вписани в публичния регистър настъпилите промени. както 

следва: 
Наименование на оператора – „БАЛКАН БЪЛГАРСКА ТЕЛЕВИЗИЯ”  ЕАД; 
Представляващ - Ирена Ангелова Кръстева 
Съвет на директорите – Ирена Ангелова Кръстева; Александър Кирилов Георгиев, 
Дора Христова Спасова 
Лица, упражняващи контрол върху оператора – МАНДЖУКОВ АД 
2. Да се укаже на оператора да заплати такса в размер на 50 лв. 
3. Да се напомни на оператора, че ако настъпят изменения в структурата, 

представителството и органите на управление на едноличния собственик 
„МАНДЖУКОВ” АД, следва да уведоми Съвета; 

ІІІ. Относно постъпило заявление /вх. № 20-00-139 от 08.07.2009 г./ от 
ОБЩИНА МОНТАНА, ЕИК 000320872, за регистрация за радиодейност – 
СЕМ взе решение с 5 гласа „за” , с което на основание чл.125а , ал. 3 във връзка 
с чл. 112, ал. 2 от ЗРТ,  дава на кандидата 7-дневен срок за отстраняване на 
констатираните недостатъци.  
ІV.Относно постъпило заявление /вх. № 20-00-139 от 08.07.2009 г./ от 
ОБЩИНА ЛОВЕЧ, ЕИК 000291591, за регистрация за радиодейност – СЕМ 
взе решение с 5 гласа „за”, с което на основание чл.125а , ал. 3 във връзка с чл. 
112, ал. 2 от ЗРТ,  дава на кандидата 7-дневен срок за отстраняване на 
констатираните недостатъци. 
V. Относно постъпило заявление с вх. № 20-00-127/ 04.06.2009 г. от ОБЩИНА  
СЕВЛИЕВО за регистрация като радиооператор – СЕМ  постанови решение с 5 
гласа «за», по смисъла на което  на основание чл. 125а , ал. 5 във връзка с чл. 
112, ал. 2, изр. 2 от ЗРТ,  отказва регистрацията на кандидата. На заявителя ще 
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бъде написано писмо, че може да започне отново процедурата по кандидатстване за 
регистрация. 
Маргарита Пешева изказа мнение, че е добре една община да се регистрира като 
радиооператор, но както се вижда заявителят трудно набавя необходимите 
документи затова предлага не само на този кандидат, а на дргугите, на които СЕМ 
ще откаже регистрация (вижда, че в докладната има предложенвия и за други 
откази) да им бъде написано писмо, че могат отново да започнат процедурата по 
регистрация. 
Георги Стоименов също е на мнение, че за една седмица не е възможно условията 
(изискуемите документипо закон) да се изпълнят – например ново решение на 
общинския съвет. Затова е добре, както предлага председателят на СЕМ, да им 
бъде указано, че могат отновов да кандидатстват, след катоизпълнят всички 
изисквания – по-специално решение на сесията на общинския съвет.  
VІ. Относно подадено заявление /вх. № 19-00-284/10.06.2009г./ от Народно 
читалище “Светлина” за регистрация като телевизионен оператор - на основание 
чл. 125а , ал. 5 във връзка с чл. 112, ал. 2, изр. 2 от ЗРТ, СЕМ  постанови решение 
с 5 гласа „за” , по смисъла на което  отказва регистрацията на Народно 
читалище “Светлина като телевизионен оператор. На заявителя ще бъде 
написано писмо, че може да започне отново процедурата по кандидатстване за 
регистрация. 
Анно Хадгжиева поиска съгласието на СЕМ да изрази като позиция на Съвета да 
има диференциация  на операторите по отношение на заплащането на таксите 
(припомни, че участва в работна група по изработване на Тарифа за цифровата 
телевизия в МК и е добре това да бъде като позиция на СЕМ с оглед защита на 
техните интереси).  
VІІ. Относно постъпило искане с вх. № 20-00-11/11.06.2009 г. за прехвърляне на 
индивидуална лицензия № 321-00007/09.03.2000 г., притежавана от 
Събирателно дружество ОМЪ – Илиева, Илиев, Илиев, за създаване и 
разпространяване на радиопрограмата “БЕЛЛА” – местна (за територията на гр. 
Петрич), в полза на ОМЪ - Илиеви ООД.Емилия Станева поясни, че в установения 
срок са представени само част от документите, които заявителят е следвало да 
представи (в докладната са описани документите, които не са представени отново) 
СЕМ постанови решение с 5 гласа «за», по силата на което, на основание чл. 
106, ал. 2, във връзка с чл. 112, ал. 2, изр. 2 от ЗРТ, отказва прехвърляне на 
индивидуална лицензия № 321-00007/09.03.2000 за радиопрограмата 
БЕЛЛА (гр.Петрич) от СД Илиева, Илиев, Илиев – ОМЪ в полза на ОМЪ - 
Илиеви ООД поради неотстраняване в срок на констатираните 
недостатъци. 
VІІІ. Относно постъпило искане /с вх. № 19-00-293/16.06.2009 г./ от Евроком Кабел 
Мениджмънт България ЕООД за заличаване на регистрация за телевизионна 
програма «ЕВРОКОМ ПАЗАРДЖИК» – СЕМ  постанови решение с 5 гласа «за» 
(на основание чл. 32, ал. 1, т. 16а от ЗРТ), по силата на което: 

�  се заличи регистрацията на телевизионния оператор «Евроком 
Кабел Мениджмънт България» ЕООД, със седалище и адрес на 
управление гр. София 1715, ж.к. Младост 4, “Бизнес парк София”, № 
1, бл. 12, вх. Б, ет. 2 относно телевизионна програма «ЕВРОКОМ 
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ПАЗАРДЖИК», местна (гр.Пазарджик) ,с общ (политематичен) 
профил; 

� заличаването следва да се отрази в Публичния регистър на СЕМ. 
ІХ.Относно писма от КРС: 

1. Писмо вх. № 10-00-1/ 08.07.2009 г. КРС изпраща свои решения 646, 647 и 
648 от 25.06.2009 г., с които предоставя информация за свободния честотен 
ресурс, допустими мощности на излъчване, друга техническа информация 
за градовете Ботевград, Правец и Етрополе. Емилия Станева припомни на 
Съвета, че тези решения са по повод на постановени от Съвета решения -  
№ 81, 82 и 83 от м. април 2009 г., с които Съветът по искане  от 
„Радиокомпания Си.Джей”  е открил  процедури по чл. 116 и сл. за 
провеждане на конкурси за радиодейност в посочените вече градове. 
Следствие на тези решения КРС уведомява Съвета  и изпраща въпросната 
информация.  
Мария Стефанова отбеляза, че когато Съветът е в пълен състав и в рамките 
на този 14 –дневен срок следва да обяви дали ще открива конкурси в тези 
нови честотни назначения.   
Милен Вълков предложи тази точка да бъде разгледана на заседанието на 
21.-07.2009 г. (вторник).  
Мария Стефанова припомни, че в СЕМ от доста време се говори, че когато 
има няколко такива малки региона, в които СЕМ може да обяви конкурси, 
да обяви една регионална честота. Въпросните 3 честоти са в съвсем близки 
региони – и Правец и Етрополе и Ботевград. Може би е добре да се направи 
да излъчва радиостанцията от Правец, примерно и да покрива Ботевград и 
Етрополе. Не знае докъде са стигнали разговори по този въпрос с КРС. 
Разговорите с КРС. 
Маргарита Пешева обърна внимание върху няколко въпроса. Първо – 
конкурси се обявяват или по инициатива на СЕМ или по искане на   
заинтересовано лице. Тези решения СЕМ е оповестил, защото е имало 
искане от страна на заинтересовано лице – за Ботевград, Правец и Етрополе. 
Второ – идеята честотните назначения, които се подават от страна на КРС, 
да бъдат по-обобщени (по региони, а да не бъдат по населени места), от 8 
години се обсъжда. За голямо съжаление, разговорите, които води с 
комисарите (дори, като е теглен жребий предната седмица, повечето от 
комисарите са присъствали). Повечето от комисарите продължават да 
смятат, че те могат да подават честотите за град – за населено място, а не за 
регион. Така остава в преценката на регулатора по съдържанието -  в 
преценката на СЕМ, сам да прецени дали да обяви 2 или 3 конкурса, 
примерно (както има 3 свободни честоти). Доц. Пешева не вижда пречка 
СЕМ да обяви 3 конкурса от гледище на  защитата на местната 
радиокомуникация. Напомни, че в Стратегията се обръща внимание на 
няколко акцента – обръща се внимание върху смесените райони, върху 
граничните райони, върху слабонаселените места. Акцентира се върху 
малките селища, върху развитие на регионалната и местната комуникация. 
От гледище на регионалната и местната комуникация СЕМ ще аргументира  
старта на трите конкурса. Не вижда проблема в тези 3 конкурса. Говорила е 
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с комисарите – въпросът е принципен оттук нататък как ще постъпи 
Съветът, когато започнат да постъпват в Съвета искания за много дребни 
селища – дали за всяко искане Съветът ще трябва да открива конкурс. От 
тази гледна точка – говорила е с д-р Божков, иска Съветът да инициира 
среща на двата регулаторни органа и отново да бъде обсъден този въпрос. 
Затова на 21 юли, след като Съветът отново обсъди този въпрос, отново ще 
инициира да бъде насрочена работна среща между СЕМ и КРС и да се 
стигне до решаването на този въпрос, тъй като самите комисари нямат 
единна визия по него. Да се реши въпросът с медийната география на 
бъдещите конкурси – каква ще бъде регулаторната политика. Това е 
принципната позиция на Маргарита Пешева.   
СЕМ ще обсъди въпроса отново на заседанието на 21.07.2009 г., както и 
ще уточни  въпроса за среща с КРС по повод на честотния ресурс. 

2. СЕМ прие информацията относно отговор на писмо с което  СЕМ иска от 
КРС за всяко изменение на разрешение за осъществяване на електронни 
съобщения чрез електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 
радиоразпръскване, да  предоставят информация на Съвета  за: 
� наименование на програмата, разпространявана от предприятието, чието 

разрешение се прехвърля, спира, прекратява или отнема, в случаите, когато 
същото това предприятие не е радио- или телевизионен оператор по смисъла 
на Закона за радиото и телевизията; 

� становище как изменението на разрешение се отразява върху 
разпространението на програмата (качество на сигнала, промяна в 
териториалния обхват и др.), (Комисията е изпратила позицията си /писмо 
вх. № 10-00-25/08.07.2009 г. – приложено към докладната) 

3. Писмо с вх. № 10–00-35/07.07.2009 г. по описа на СЕМ, с които  КРС препраща 
по компетентност заявления, подадени от: 
3.1. «Дарик радио» АД, със седалище и адрес на управление: гр. София, бул 
Дондуков 82, представлявано от Радосвет Радев, с искане за изменение на 
разрешение № 00760/ 21.07.2008 г. за ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс – СЕМ гласува с 5 гласа «за» - Дава съгласие на основание 
чл. 32, ал.1, т.18 от Закона за радиото и телевизията във връзка с чл. 30, т. 12 
от Закона за електронните съобщения за изменение на разрешение № 00760/ 
21.07.2008 г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 
радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез 
електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване за 
територията на България. 
3.2. «УЛТРА МЕДИЯ» ЕООД, със седалище и адрес на управление: гр. 
Благоевград, ул Тодор Александров 3, представлявано от Милен Минчев, с искане 
за изменение на разрешение № 00425/ 03.06.2008 г. за ползване на индивидуално 
определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на 
електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа: 
Мария Стефанова обърна внимание че специално това радио се именува «радиото 
на Югозападна България», като отбеляза за протокола, че «това е дива чалга» и 
това радио се слуша до границата. В регистъра на СЕМ те имат лицензия само за 
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Благоевград. Попита и получи отговор от Емилия Станева, че сега кандидатстват в 
конкурсите за  гр. Перник и за гр. Пазарджик.  
Маргарита Пешева отбеляза, че от гледище на закона няма пречка СЕМ да 
гласува исканото изменение.  
Анна Хаджиева би искала да знае дали с това изменение ще настъпи увеличение 
на мощността или пък намаление.  
Мария Стефанова напомни, че ако увеличат мощността на предавателната си 
станция, това означава, че ще се чуват извън пределите на гр. Благоевград.  
Емилия Станева обърна внимание, че това вече е проблем на регулатора по 
разпространение. Пое ангажимент да подава към всяка една докладна и проект на 
това изменение, в което са отразени всички данни на предавателната станция.  
Маргарита Пешева припомни, че СЕМ е искал КРС да подават по-подробна 
информация, но те отказват да дават по-подробна информация – по-скоро става 
въпрос за аргументи защо се иска увеличаване на мощността. Смята, че СЕМ може 
да помисли от какъв консултант има нужда , за да взема адекватни решения по 
изменението на тези разрешения.  
Мария Стефанова ще се въздържи от това гласуване.  
СЕМ ще вземе решение на заседанието на 21.07.2009 г. 
4. Писмо с вх. № 10–00-36/08.07.2009 г. по описа на СЕМ.  
КРС препраща по компетентност заявления, подадени от: «ПЛЕВЕН ПЛЮС» АД с 
искане за изменение на разрешения за ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни 
съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване (11 броя) – СЕМ гласува с 5 гласа «за» : дава съгласие на 
основание чл. 32, ал.1, т.18 от Закона за радиото и телевизията във връзка с 
чл. 30, т. 12 от Закона за електронните съобщения за изменение на 
разрешението.  
5. Писмо с вх. № 10–00-38/13.07.2009 г. по описа на СЕМ.  
КРС препраща по компетентност заявления, подадени от: 
5.1. «АЛФА РАДИО» ООД, със седалище и адрес на управление: гр. Варна, ул Мир 
6, ет.4, ап.10, представлявано от Борислав Борисов и Слави Славов, с искане за 
изменение на разрешение № 0073/ 13.03.2008 г. за ползване на индивидуално 
определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на 
електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване за територията на град Ямбол – СЕМ гласува с 5 гласа «за»: 
дава съгласие на основание чл. 32, ал.1, т.18 от Закона за радиото и 
телевизията във връзка с чл. 30, т. 12 от Закона за електронните съобщения, за 
изменение на разрешение № 00073/ 13.03.2008 г. за ползване на индивидуално 
определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на 
електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно 
аналогово радиоразпръскване за територията на град Ямбол. 
5.2. «ИНФОПРЕС И КО» ЕООД, със седалище и адрес на управление: град София, 
СО - район Младост, бул. Ерусалим 51, представлявано от Елена Кискинова, с 
искане за изменение на разрешение № 00517/ 12.06.2008 г. за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за 
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наземно аналогово радиоразпръскване за територията на град Хасково – СЕМ 
гласува с 5 гласа «за»: дава съгласие на основание чл. 32, ал.1, т.18 от Закона 
за радиото и телевизията във връзка с чл. 30, т. 12 от Закона за електронните 
съобщения, за изменение на разрешение № 00517/ 12.06.2008 г. за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна 
мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване за територията на град 
Хасково. 
5.3. «ФОКУС-НУНТИ» ООД, със седалище и адрес на управление: град София, 
УЛ. Султан тепе 8, представлявано от Красимир Узунов, с искане за изменение на 
разрешение № 00406-01/ 19.05.2008 г. за ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни 
съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване за територията на град Хасково – СЕМ гласува с 5 гласа «за» : 
дава съгласие на основание чл. 32, ал.1, т.18 от Закона за радиото и 
телевизията във връзка с чл. 30, т. 12 от Закона за електронните съобщения за 
изменение на разрешение № 00406-01/ 19.05.2008 г. за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна 
мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване за територията на град 
Хасково. 
5.4. «ОБЕРОН РАДИО МАКС» ЕООД, със седалище и адрес на управление: град 
София, ул. Проф. Н. Михайлов 6, ет.2, представлявано от Милен Ямаков, с искане 
за изменение на разрешение № 00257-01/ 31.07.2008 г. за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за 
наземно аналогово радиоразпръскване за територията на град Приморско – СЕМ 
гласува с 5 гласа „за”: дава съгласие на основание чл. 32, ал.1, т.18 от Закона 
за радиото и телевизията във връзка с чл. 30, т. 12 от Закона за електронните 
съобщения, предлагам за изменение на разрешение № 00257-01/ 31.07.2008 г. за 
ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен 
спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез електронна 
съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване за територията 
на град Приморско. 
6.Писмо с вх. № 10–00-37/13.07.2009 г. по описа на СЕМ.  
КРС препраща по компетентност заявление, подадено от «ФАВОРИТ 44» ЕООД и 
«ГАЛИС 85»  ЕООД за прехвърляне на разрешения: 

6.1.  № 00427/ 03.06.2008 г. за ползване на индивидуално определен ограничен 
ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения 
чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване за територията на град Велико Търново и 

6.2.  № 00428/ 03.06.2008 г. за ползване на индивидуално определен ограничен 
ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения 
чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване за територията на град Ботевград 
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Разрешенията се прехвърлят от «ФАВОРИТ 44» ЕООД, ЕИК 130153686, със 
седалище и адрес на управление – град Ботевград, ул. Гаврил Брънчов 4 на 
«ГАЛИС 85» ЕООД, ЕИК 200686697, със седалище и адрес на управление – 
град Ботевград, ул. Цар Самуил 1 – СЕМ постанови решение с 5 гласа «за» 
на основание чл. 32, ал.1, т.18 от Закона за радиото и телевизията във 
връзка с чл. 30, т. 12 от Закона за електронните съобщения за 
прехвърляне на разрешения № 00427/ 03.06.2008 г. и № 00428/ 03.06.2008 
г.  за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 
радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения 
чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване за територията на град Велико Търново и град 
Ботевград. 

ПО ТОЧКА „ТРЕТА”: 

Маргарита Пешева отбеляза във връзка с обобщение доклад от мониторинга 
(обсъждан на предишното заседание) , че е чела последния вариант на доклада – 
направила е дребни поправки. Смята, че докладът е приемлив в този вид. Преди да 
подложи на гласуване приемането на доклада, даде думата на Даниела Жукова. 

Даниела Жуукова изказа благодарност на целия Съвет за изключителното 
внимание, което е проявил към този доклад, както и за всички корекции и 
поправки, които е препоръчал и които са отразени.  

Маргарита Пешева отбеляза по отношение на доклада, че е балансиран, 
обективен и , че ако на това заседание Съветът го приеме, може да бъде качен на 
сайта. Помоли още един път преди да бъде качен, да бъде прегледан от Михаела 
Йоргова.  

СЕМ прие с 5 гласа «за» «Обобощен доклад за наблюдение на програмите на 
радио- и телевизионни оператори в предизборната кампания  за избиране на 
народни представители , 14 юни – 5 юли 2009 г.» Докладът ще бъде качен на 
сайта на СЕМ.  

Преди да пристъпи Съветът към обсъждане на следващата отка от дневния ред, 
Маргарита Пешева постави на вниманието на СЕМ въпрос, свързан със сайта на 
СЕМ. Според нея, той като законът е устройствен за БНТ и БНР, редно е на сайта 
на СЕМ да има раздел за БНТ и БНР, където да бъдат качвани 6-месечните отчети, 
които Съветът получава. Там ще се качва и таблицата, която СЕМ подава всеки 
месец – по EBU. В този раздел може да се качва и кореспонденцията с двата 
обществени оператора. Припомни, че СЕМ е решил да събира всеки месец 
информация от БНТ и БНР.   

Според Милен Вълков вместо да се публикуват отчетите (коти о и БНТ и БНР си 
качват на техните сайтове) е по-добре Съветът да публикува част от протоколите, в 
които е отразено приемането от СЕМ на тези отчети. Така се вижда какви са били 
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разсъжденията в СЕМ при приемането на отчетите. Предлага въпросът да бъде 
обсъден. 

ПО ТОЧКА „ЧЕТВЪРТА”: 

Точката е отложена за заседанието на 21.07.2009 г. 

ПО ТОЧКА „ПЕТА”: 

Точката е отложена за заседанието на 21.07.2009 г. 

ПО ТОЧКА „ШЕСТА”: 

Точката е отложена за заседанието на 21.07.2009 г. 

ПО ТОЧКА „СЕДМА”: 

Точката е отложена за заседанието на 21.07.2009 г. 

ПО ТОЧКА „ОСМА”: 

Във връзка с извършената работа от техническите секретари на експертните 
комисии, определени, със заповеди № 11/09.03.2009 г., № 12/09.03.2009 г.,  и № 
13/09.03.2009 г., след проведеното обсъждане  СЕМ гласува с 5 гласа «за» да бъде 
изплатено възнаграждение в размер по 50 (петдесет) лева за участие на едно 
лице, като технически секретар, в една експертна комисия  на следните лица: 

1. Цветана Дончева, гл. експерт „Международна дейност” в дирекция „АИД” – 
технически секретар по заповед № 11/09.03.2009 г.; 

2. Галя Тодорова, юрисконсулт в дирекция „Лицензиране и регистриране” – 
технически секретар по заповед № 12/09.03.2009 г.; 

3. Яни Янков, гл. експерт в дирекция „Лицензиране и регистриране” – 
технически секретар  по заповед № 13/09.03.2009 г. 

 

ПО ТОЧКА „ДЕВЕТА”: 

Във връзка с докладна записка от Цветана Дончева, гл. експерт „Международна 
дейност” в дирекция „АИД” (изх. № 30-11-1/15.07.2009 г.) относно 30-та редовна 
среща на ЕПРА, която ще се проведе на 15 – 16 октомври 2009 г. в гр. Дрезден, 
Германия,  след проведеното обсъждане СЕМ гласува с 5 гласа „за” в срещата да 
участват: Анна Хаджиева, Георги Стоименов, Мария Стефанова, Райна Николова, 
Цветана Дончева. Параметрите на командировката ще бъдат уточнени 
допълнително. 
Решението да се доведе до знанието на гл. експерт „Международна дейност” в 
дирекция „АИД” и до дирекция „Финансови дейности”  в СЕМ. 
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ПО ТОЧКА „ДЕСЕТА”: 

Цветана Дончева постави на вниманието въпрос, свързан с вземането на решение 
на СЕМ за изплащане на възнаграждение във връзка с преведени материали за 
бюлетина. ( т. 2 от докладна  с изх. № 30-11-1/15.07.2009 г., приложена към 
Протокол № 39). 

Мария Стефанова постави въпрос дали материалите, за чийто превод Съветът 
следва да изплати възнаграждения, са съгласувани с ред.-колегията, тъй като 
сумата е голяма. Би искала да разбере по каква схема Съветът избира други 
преводачи. 

Маргарита Пешева внесе пояснение –  преводачите са студенти по прави в НБУ и 
са предложени на ред.колегията  от Райна Николова, тъй като към преводачката 
ххххххххххххххххх  има известни резерви. В материалите има специализирана 
терминология и доц. Николова е на мнение, че те е добре да се превеждат от хора, 
които имат правно образование и познават терминологията. Смята също, че 
документите са интересни и това придава „тежест на Съвета”.  

След проведения разговор СЕМ прецени, че ще вземе решение за изплащане на 
хонорари за превод на документи за бюлетина на заседанието на 21.07.2009 г. 
(вторник)  - след разговор с доц. д-р Райна Николова във връзка с тарифата. 

ПО ТОЧКА „ЕДИНАДЕСЕТА”: 

Пламен Суруджийски докладва устно относно предложението да бъде прекратен 
договора с фирма „Василка”, като съгласно договора, следва да се отправи 
двумесечно предизвестие. Отбеляза, че мнението на повечето от хората е, че не са 
доволни от почистването. 

Мария Стефанова отбеляза, че винаги в СЕМ е имало оплаквания от 
почистванетоот страна на фирма „Василка”; преди това е имало оплаквания от  
назначените хигиенистки. Смята, че винаги ще има оплаквания. Специално по 
отношение на чистотата на пети етаж, заяви, че е чисто. След като обаче отново 
има възражения и брожения, тя няма да гласува сега за това предизвестие (тъй като 
летният период е изключително неподходящ за търсенето на каквито и да било 
фирми). Предлага първо да бъде намерена фирма, а след това Съветът да си пусне 
предизвестието.  

Пламен Суруджийски обърна внимание, че ако не е отправено предизвестие от 
едната страна, договорът автоматично се продължава с една година.  

Във връзка с доклада от Пламен Суруджийски, главен секретар на СЕМ, относно 
прекратяване на договора с фирмата за почистване „Василка”, СЕМ няма да 
отправя на този етап предизвестие към фирмата, като възложи на г-н 
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Суруджийски да извърши необходимите действия хигиенистката на шести 
етаж да бъде сменена с друга от същата фирма 

ПО ТОЧКА „ДВАНАДЕСЕТА”: 

СЕМ взе решение: по молба от Сашо Диков  за среща с оторизирани 
представители на БФС, представители на организациите, които са придобили 
правата за излъчване на футболно първенство („ПРО ТВ”, тв „Ринг” и „Канал 3”) за 
обсъждане  прилагането на §1, т. 22 от ДР на ЗРТ  исканата среща да бъде 
проведена на 22 юли 2009 г. (сряда) от 11,00 часа в заседателната зала. Във 
връзка със срещата СЕМ възлага на дирекция „Правни дейности” да подготви 
становище по прилагането на посочения текст от ДР на ЗРТ. 

ПО ТОЧКА „ТРИНАДЕСЕТА”: 

По устен доклад от Пламен Суруджийски, главен секретар на СЕМ, относно 
предоставяне на служебен автомобил за нуждите на Регионален център – гр. 
Бургас,  след проведеното обсъждане  СЕМ реши с 5 гласа «за»: 
1. Да бъде предоставен за ползване на Щерион Джунджуров, ръководител на 
регионален център, гр. Бургас, лек автомобил, марка – „Форд  фокус”, рег. № СА 
12 -  78 АД.  
2. Лек автомобил, марка „Пежо – миниван” , с рег. № С 79-97 ХХ ще бъде ползван 
от Пламен Сулуджийски, главен секретар на СЕМ.  
3. Лек автомобил, марка „Рено меган”, рег. № СА 30 – 91 ХА, да бъде предоставен 
за ползване на Анна Хаджиева, член на СЕМ 
Решението да се доведе до знанието на  главния секретар и на дирекциите „АИД” и 
„Финансови дейности”   в СЕМ. 

ПО ТОЧКА „ЧЕТИРИНАДЕСЕТА”: 

Във връзка с докладна записка от Мариана Андреева, директор на дирекция „АИД” 
относно  изтичане на застраховки „Автокаско” на 4 леки автомобила, собственост 
на СЕМ, на 19.07.2009 г. ( изх. № 06-00-11/15.07.2009 г.), след проведеното 
обсъждане  СЕМ гласува с 5 гласа «за» да бъде сключен договор „Автокаско” 
със застрахователното дружество „ЕВРОИНС” АД, за срок от една година 
Решението да се доведе до знанието на  дирекциите „Финансови дейности” и 
„АИД”  в СЕМ. 

ПО ТОЧКА „ПЕТНАДЕСЕТА”: 

Маргарита Пешева постави на вниманието на СЕМ въпроса с определяне графика 
на отпуските, които съветниците ще ползват. СЕМ следва да вземе решение и дали 
и колко заседания ще провежда през м. август.  

Извън дневния ред постави на вниманието на Съвета въпроса с провеждането на 
конкурсите – тъй като най-много са честотите за гр. Пазарджик, изложи 
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разсъжденията се дали не е правилно най-напред да започнат комисиите да четат 
документите на кандидатите за конкурса в гр. Пазарджик. Ако има съгласие, ще 
помоли и членовете на комисиите от КРС също да четат документите за гр. 
Пазарджик.  Така в рамките на едно заседание ще бъдат внесени за класиране от 
СЕМ на кандидатите за 8-те честоти.  

ПО ТОЧКА „РАЗНИ”: 

СЕМ взе решение с 5 гласа „за”  за  изплащане на възнаграждение на Ирена 
Христова за сваляне на фонограмата от проведената дискусия „Враждебната реч и 
език на омразата в електронните медии.”, в размер на 400 лева (за 40 страници по 
тарифа – 10 лева за 1 станд. с. – 1800 символа). 

Приложени документи към Протокол № 39: 

1. Проекти на решения за конкурсите в гр. Разград, честота 106.0 MHz и 106.9 
MHz. 

2. Докладна записка от Е. Станева с изх. № 30-04-29/15.07.2009 г. 
3. Обобщен доклад за наблюдение на програмите на радио- и телевизионни 

оператори в предизборната кампания за избиране на народни представители, 
14 юни – 5 юли 2009 г.  с изх. № 30-07-27/15.07.2009 г. 

4. Докладна записка от Цв. Дончева с изх. № 30-11-1/15.07.2009 г. 
5. Молба от Сашо Диков за среща с вх. № 19-00-338/13.07.2009 г. 
6. Докладна записка от М. Андреева относно застраховки „Автокаско” с изх. 

№ 06-00-11/15.07.2009 г. 

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  
Анна Хаджиева  Анюта Асенова  
   ....................     отсъства 
Бойчо Кулински  Георги Стоименов  
  отсъства     ............... 
Мария Стефанова  Мая Вапцарова  
  ...................      отсъства 
Милен Вълков   ................ Райна Николова                отсъства 
Маргарита Пешева  
Председател 

 
  .................... 

       

 
 
 
 
ИЗГОТВИЛ 
ПРОТОКОЛА:  
 

 
 
 
..................... 
 
Михаела Йоргова,  
гл.експерт-
протоколист 
 

  

 


